

GUNMETAL READY FOR THE EXTRAORDINARY?

Eine Armatur in hochglänzendem Gunmetal überrascht mit einem faszinierenden Farbenspiel aus warmen Graubraun-Tönen bis hin zu einem kühlen Anthrazit-Schwarz. Die spezielle Beschichtung sorgt für maximale Farbbrillanz und -tiefe sowie für eine besonders harte und kratz feste Oberfläche – Langlebigkeit und herausragende Qualität in schönster Form.

A mixer tap in shiny gunmetal surprises with a fascinating play of colours from warm grey-brown tones to a cool anthracite. The unique finish features a striking brilliance and makes the mixer tap's surface extra hard and scratch resistant – high-grade quality and durability at its most beautiful.



OUTSTANDING DESIGN IN MANY SHADES OF GREY



230 2400 GM
4-Loch Wannrand-Armatur
4-hole deck mounted bath mixer



100 1687 GM
Regenbrause
Rain shower head



230 1000 GM
Waschtisch-Einhebelmischer
Single lever basin mixer



230 2103 GM
Wanne/Brause-Einhebelmischer
Single lever bath/shower mixer

PERFEKT ZU GRAUEM NATURSTEIN ODER SICHTBETON

Mit der Serie 230 in Gunmetal erhält das Bad eine von modernem Understatement geprägte Ästhetik. Das Design aus gerader Fläche und organisch-geschwungener Form gibt der Armatur ihren ganz eigenen Charakter. Entworfen vom Produktdesigner Jochen Schmidden.

THE PERFECT MATCH FOR GREY STONE OR FAIR-FACED CONCRETE

Series 230 lends your bathroom its aesthetic of modern understatement. The design combines the plane surface with the organic, curved shape, giving Series 230 mixer taps their unique character. By product designer Jochen Schmidden for Steinberg.

SERIES 230

Colours:



CHROME



GUNMETAL